
Bestyrelsesmøde  4.11.2020 kl.19:00 

i Svenskehuset. 

Fremmødte: Jan, Thomas, Muhammad, Joan, Mie og Tina 

Referent Joan 

 

 

Dagsorden: 

1. Mobil telefon afdeling, pris? Etc.? 

Mie checker med Martin Jung. 

 

2. Specifikation af roller i bestyrelsen. 

Se referat fra konstitueringen. Tillæg til forretningsordenen blev diskuteret og 

blev enige om at Mie står for hele formandsopgaven.  

 

3. Opgaver i december måned: DV plan 2022 

Mie checker med Martin Jung og Gamst for mødetidspunkt om aftenen. 

 

4. Julebelysning. 

Joan checker med Gamst om hvad der skal til og finder pris. Bestyrelsen regner 

med en udgift på omkring 2000 kr. 

 

5.  Nye p-pladser 

Jan checker muligheder/pris på skrå parkering på Efterslægtsvej. Eventuelt 

aften parkering på skole siden i tidrummet 16.00-08.00. 

 

6.  Cykler i cykelskure.  

Vi foreslår frivillig ordning med mærkning af cykler hos de beboere der har 

problemer med plads i cykelskur. F.eks. HB 11 for de cykler der er 

hjemmehørende i Horsebakken 11. EV 22 for de cykler der er hjemmehørende i 

Efterslægtsvej 22. 

 

7. Problemer med unge der opholder sig i vaskeri. 

Mie kontakter Martin Jung om vi kan lave noget i fælleshus evt. med SSP-

arbejder og/eller fædre. 

 

8. Husorden Katte. 

Martin laver tekst om katte til husordenen. 

 

 

 


